
Respostes a la Ciutadania del Grup Municipal PSC al Ple 16/4/08 
 
 
Registre 5479 
Elisabeth Millà 
Per al PSC 
 
1-És cert que l’Ajuntament ha negociat una sortida “digna” amb el cap de 
policia si ell renuncia al seu càrrec quan sigui donat d’alta? Si és així ens 
podeu dir en que ha consistit la negociació? 
 
No hi ha cap mena de negociació, ni en aquest sentit ni en cap altre sentit. Jo 
em remeto al que sempre hem dit, estem esperant la sentència del jutjat de 
Rubí per resoldre l’expedient disciplinari. 
 
2- L’aparcament que hi ha sota la plaça Rovellat, tinc entès que també és 
de concessió a 50 anys com els de plaça Catalunya, c/ Molí i Àngel 
Guimerà. També s’aplicarà a aquestes places la desafecció i es vendran 
definitivament. 
 
No es vendran perquè no és el mateix règim, això és un dret de superfície, que 
és una figura jurídicoadministrativa diferent. La concessió és una cosa i el dret 
de superfície n’és una altra. Hi ha una diferent situació jurídica. La diferència 
també està en el fet que el dret de superfície és un contracte civil, i que la 
concessió estaria regulada per un contracte administratiu. Són coses diferents 
que fan que no puguin tenir la mateixa consideració. 
 
 
Registre 5480 
Mª Teresa Carbonell 
Per al PSC 
 
1-Tenint en compte que ja és clar que l’edifici del barco serà expropiat, 
quan passi a ser propietat municipal, s’han plantejat rehabilitar-lo per a 
vivendes socials, per exemple? 
 
La qualificació que té aquest solar, ho saben vostès sobradament, és de zona 
verda, i el fet que es demani l’expropiació, fer front a aquesta expropiació o 
pagar per aquesta expropiació, fa que no puguem fer aquesta acció. Si la 
féssim, el propietari podria demanar la reversió. El fet que sigui zona verda és 
que està destinat a zona verda. Hi ha, a més, aquesta dificultat: que si 
nosaltres expropiem com a zona verda i després rehabilitéssim l’edifici, el 
propietari podria demanar la reversió. 
 
 
 
 
 
 
 



Registre 5481 
Jordi Raventós 
Per al PSC 
 
1-Des de l’administració s’ha promocionat com actitud cívica el fet de 
denunciar el veí si se’l veu regar el jardí. Sou conscients del que això 
genera? 
 
Jo no sé d’on ha pogut treure aquesta informació. Nosaltres no “alentem” que 
cap veí denunciï l’altre. En aquests moments, amb aquesta situació de sequera 
extrema, és una responsabilitat personal que cau damunt la consciència de 
cadascú el fer un bon ús de l’aigua, i per tant, no fa falta que cap veí vigili cap 
veí. Les nostres instruccions, molt clares, són de prevenció, d’advertència. Si hi 
haguessin actituds en aquest sentit reiterades, que incomplissin el que es 
disposa, actuaríem amb contundència també, però en absolut nosaltres 
“alentem”, i entenc que cap administració, no m’hi cabria al cap, “alentés” una 
acció d’aquesta mena.  Depèn de la consciència de cadascú, nosaltres pensem 
que en aquest sentit, amb els resultats que tenim de l’índex de consum, 
litres/habitant, no solament a Esplugues, que estan per sota de l’Área 
metropolitana, sinó a la resta de Catalunya, són un veritable exemple per a la 
resta de l’Estat. 
 
2-Com és que si algú vol aprofitar alguna cosa de la deixalleria no la hi 
deixen agafar? On queda el regle de les 3R, reciclar, reutilitzar, reduir? 
 
La deixalleria, precisament, el que té com a objectiu final és que aquesta regla 
de les tres R s’acompleixi perfectament, però dins un ordre que ve legislat. La 
pròpia finalitat de la deixalleria és que aquests elements que es deixen siguin 
reciclats i reutilitzats a través dels processos adients, i per això les deixalleries 
no poden funcionar com a punt d’intercanvi. 
 
Registre 5482 
Mª Teresa Carbonell, Jordi Raventós i Elisabeth Millà 
Per al PSC 
 
Suggeriment. 
Com vostès saben nosaltres som persones que fa anys assistim 
assíduament a les sessions de ple d’aquest ajuntament. Des del lloc on 
seiem ens adonem de coses que passen que potser alguns de vostès no 
veuen i que no diuen massa a favor de les persones que les fan. És per 
això que ens permetem suggerir que durant el ple, les regidores i els 
regidors no facin servir el mòbil per enviar missatges o fins i tot parlar, 
com fan algunes persones del grup del PSC des que s’ha iniciat aquesta 
legislatura. Entenem que es pot produir una urgència familiar o personal i 
que aquesta s’ha d’atendre, però ens temem que no és pas aquest el cas 
per al qual ple rere ple, s’està més pendent del mòbil que del que es parla. 
 
 
 
 



Hauríem de separar dues coses. Vostès fan aquest suggeriment o aquesta 
manifestació, molt bé, ja l’han feta. Parlar amb el company, comentar una 
intervenció d’un altre grup polític, ens sembla normal. Des d’aquí també veiem 
que alguns grups polítics comenten alguna qüestió. És normal, i entra dins, 
absolutament, del que seria una sessió plenària que els companys puguin 
comentar alguna intervenció o fer algun comentari.  
 


